
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۰۸۰۹

تاریخ ارسال پرسش: ۰۱:۵۴:۴۳ ۱۳۹۶/۹/۴

متن پرسش

سلام: 1. آیا رسم امانت بود که پرسش بنده ( 20783 ) را ناقص مطرح کنید؟ 2. هیچ کس نمی

خواهد جیره خوار آمریکا باشد ولی ما که نمی خواهیم مثل عربستان نوکر آمریکا باشیم بلکه می

خواهیم یک رابطه عادی تقریبا شبیه کره جنوبی و مالزی و کشورهای دیگر که نوکر آمریکا نیستند

داشته باشیم برای چی به خود ضرر بزنیم وقتی جز تحریم فایده ای به حال ما ندارد؟ 3. این آمارها به

طور تقریبی درست هست یا نه؟

متن پاسخ

هُ الْمُجاهِدينَ عَلَى لَ اللَّ باسمه تعالی: سلام علیکم: به آیهی 95 سورهی نساء فکر کن که میفرماید: «فَضَّ

الْقاعِدينَ أَجْراً عَظيماً» که میفرماید مجاهدین یعنی آن انقلابیون را خداوند مقامی برتر و اجر عظیم

میدهد نسبت به قاعدون یعنی نشستگانی که روحیهی انقلابی را از دست دادهاند. هویت حقیقی

انسانی که میخواهد در اردوگاه استکبار زندگی نکند، چیز دیگری است. موفق باشید


